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Radny Łukasz Wantuch pyta o budynek dawnego hotelu Cracovia, obowiązek konsultacji społecznych

przy zmianach statutów dzielnic i koszt wyborów do rad dzielnic.

Radny Łukasz Wantuch dopytuje o obowiązek konsultacji społecznych przy zmianach statutów

dzielnic. Czy taki obowiązek wynika z ustawy, rozporządzeń innych aktów prawnych wyższego

rzędu niż uchwała? - Jeżeli nie ma takich zapisów, to czy można bezpośrednio zmienić statut na

przykład jednej dzielnicy i wtedy mamy sytuację „lex specialis derogat lex generalis” – pyta

radny i wyjaśnia, że wówczas ta zmiana jest ważna i stanowi wyjątek od zasady.

Łukasz Wantuch interpeluje również do Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie kosztów wyborów

do rad dzielnic w grudniu 2023 oraz kosztów wyborów uzupełniających w poprzednich pięciu

latach. Pyta również ile osób wówczas głosowało?

W kolejnej swojej interpelacji radny pyta o budynek dawnego hotelu Cracovia. - Jest to

inwestycja i budynek nie należący do Gminy Miejskiej Kraków, ale ze względu na znaczenie dla

naszego miasta powinniśmy aktywnie uczestniczyć w pracach nad Muzeum Architektury i

Designu – uważa Łukasz Wantuch i pyta, w jaki sposób miasto planuje uczestniczyć w tych

pracach, z jakich środków będzie finansowana przebudowa, jaki jest jej koszt i czy miasto

będzie  w nim partycypowało. - Kiedy przewidywana jest realizacja inwestycji? - pyta na

zakończenie swojej interpelacji radny Wantuch.
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